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HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló tv. 42.§ (8) alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdést kívánok
benyújtani Németh Lászlóné nemzeti fejlesztési miniszter asszonynak

Számíthat - e Magyarország a szuperlézerre ?

címmel.

Tisztelt Miniszter Asszony !

Magyarország modernizálásának legfontosabb területe az innováció. Sokan gondolunk vissza
jó szívvel a 2007 - et követő időszakra, amikor Magyarország – kemény előkészítő munka
eredményeképpen - nyertese lehetett az úgynevezetett ELI, vagy ahogy a közbeszédben
hívjuk a szuperlézer projektnek. Különösen elégedett volt Szeged, amely a magyar tudomán y
egyik fellegvára, hiszen újabb jelentős tudományos beruházással gazdagodhatott volna. A 245
millió euróból létrejött beruházás becsült értéke 600 millió eurós jövedelemgeneráló hatással
bírna, 100 kutató és 600 kiszolgáló munkahelyet is teremtene . Ha a projektgazda honlapját
böngészi valaki (www.eli .hu) Molnár Ágnes volt fejlesztéspolitikai koordinációs államtitká r
gondolatai köszöntik az olvasót, tájékozódhatunk az ELI projekt mérföldköveiről 2007-től
számítva. De mintha a parlamenti választások utáni idő befagyott volna, csak az olvasható,
hogy 2011 . január 7-én a kormány bejelentette, hogy az Új Széchenyi Terv keretébe n
megvalósul a szegedi ELI projekt. Aztán ahogy mondani szokták „se kép se hang” .

Kérdezem Miniszter Asszonyt :

Hogy áll az ELI projekt előkészítése? Milyen mérföldkőnél tartanak ?

Milyen dokumentumok készültek el, melyek hiányoznak még ?

Milyen döntések születtek? Milyen döntések váratnak még magukra ?

- Közeleg a költségvetési időszak vége. Lát - e még esélyt arra, hogy időben elkészü l
Magyarország és a térség számára jelentős lehetőségeket biztosító beruházás ?

Nem gondolja-e úgy, hogy a programban résztvev ő cseh illetve román
partnerektől lemaradt Magyarország?



- Mit kíván tenni a projekt gyors és sikeres befejezése érdekében?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2012 . szeptember 6.

Tisztelettel :

Dr. Kolber István
Demokratikus Koalíció
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